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COVID Safety
疫情防控
I know we are all exhausted and worried 
about the pandemic. We must continue to 
be vigilant, wear our masks, keep social 
distance, and limit our exposure to others.   
This week I had a meeting with all of the 
schools in the Zhengdong New District where 

Here are the main points we need you to cooperate with:
1. Strengthen health check, wear masks and wash hands frequently
2. Avoid clustering and stick to "Two points and one line"
3. Get vaccinated against COVID-19 as soon as possible
4. Do not leave Zhengzhou unless necessary, and report your itinerary in time
5. Pay attention to epidemic prevention and control information

以下几点需要各位家长配合：
1. 加强健康检测，戴好口罩，勤洗手
2. 避免聚集，坚持“两点一线”
3. 尽快接种新冠疫苗
4. 非必要不离开郑州，及时报备行程
5. 关注疫情防控信息

the leadership emphasized the need to be safe.  Thank you for doing everything possible to help keep our 
school open for the students to have in-person learning.

我知道大家都很疲惫，也都很担心疫情。我们必须继续时刻保持警惕。戴上口罩，保持一定的社交距离，减少与他
人的接触。这周我和郑东新区的所有学校都参加了疫情防控会议，负责人强调了保证疫情期间安全的必要性。十分
感谢各位家长对学校工作的大力支持，为学生们线下学习提供保障。
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Strategic Planning
战略计划
Over the past few weeks, I have been working on our Strategic Plan for the school.  The first step is 
to collect data through a SWOT Analysis.  I meet with groups to discuss the Strengths, Weaknesses, 
Opportunities, and Threats for Sias IS. This week I met with one student representative from each class 
and we had a fantastic discussion.

在过去的几周里，我一直在为学校制定战略计划。第一步是通过 SWOT 分析收集数据。我与各小组讨论西亚斯国
际学校的优势、劣势、机会和威胁。这周我和每班的学生代表见了面，我们进行了一次精彩的讨论。

After School Activities
课后延时课程
We would like to offer our school community an opportunity to understand more about our paid ASAs. 
Parents of students that have registered for a paid ASA will receive a QR-code invitation to join a Wechat 
group for those ASAs. If you would like to join the group, please scan the QR when you receive it from 
the Sias IS Wechat account. In this group, parents can expect to receive updates and photos for the ASA. 
Individual student progress will not be posted in the group. Each group will also be monitored by Ms. 
Kalu.
If you have any questions or feedback about ASAs, please contact Ms. Kalu. kalu@siasinternationalschool.org

我们将为学生提供了解关于我们的付费 ASA 更多信息的机会。报名付费 ASA 的学生家长将收到二维码邀请，加入
ASA 微信群。如果您想加入该微信群，请在收到 Sias IS 企业微信账号发送的二维码后，扫描该二维码。在这个群里，
家长可以收到关于 ASA 的更新和一些照片。学生的个人进度将不会在群内公布。每个微信群也将由 Kalu 老师负责
监管。
如果您对 ASA 有任何问题或反馈，请联系 Ms. Kalu kalu@siasinternationalschool.org
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Kindergarten 
Led Community Time
每周例会—幼儿园主导
Community Time is when we bring our entire student body and staff together to connect and learn from 
one another.  This week Kindergarten taught the school part of their morning routine with 8 Kung Fu 
movements they practice from the Shaolin Temple.  Students loved learning the movements and the 
Kindergarteners were excellent teachers.

每周例会时间是我们把所有的学生和教职员工聚集在一起，互相交流、互相学习。这周幼儿园的小朋友们给大家展
示并教授了每天早上他们都会做的一部分活动，包括他们从少林寺学习的的 8 个功夫动作。学生们喜欢学习这些动
作，幼儿园的小朋友们都是优秀的小老师。
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Student Ping Pong Tournament
学生乒乓球比赛
Sias IS hosted its first student intramural ping pong tournament on Saturday. Students from Grade 3 
and above joined the friendly tournament. Each student demonstrated healthy competition and great 
sportsmanship. We will continue to offer friendly tournaments for others sports in the near future.

周六，西亚斯国际学校举办了第一场学生校内乒乓球比赛。三年级及以上的同学报名参加了这场友谊赛。每个学生
都表现出健康的竞争精神和良好的体育精神。不久，我们将继续举办其他体育项目的友谊赛。

Spring Break
春假
April 2-10 is Spring Break.  There will be no school 
this week.  We do not know what kind of travel 
limitations there will be, but please safe if you are 
traveling and report your travel plans to school.  We 
will provide a survey next week for you to report your 
travel plans. 

4 月 2 日至 10 日是春假时间。学生在此期间放假。我们不
知道将会有什么样的旅行限制，但如果您正在旅行，请注
意安全，并向学校报备您的旅行计划。我们将在下周发送
一份调查问卷供您报备您的旅行计划。
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Student Learning for the Week
本周教学

An enrichment class for G3 and G5 combined.
G3 is starting a new PYP Unit of Inquiry 
about 'Sharing the Planet." This includes 
learning about living organisms and life 
cycles. 
G5 is starting a new PYP Unit of Inquiry 
about "How the World is Organized."

本次探究活动由三年级和五年级共同参与。
三年级正在开启一个关于“共享地球”的新的
PYP 探究单元。这包括了解生物体和生命周期。
五年级正在开启一个关于“世界是如何组织的”
新的 PYP 探究单元。

Sharing the Planet
共享地球

How the World is 
Organized
世界是如何组织的

World of Science
科学世界

G3 & G5
三年级 & 五年级

》

》
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In this class, students went on a field trip to our local forest park to study Spring flowers. We collected 
flower samples. 
In the classroom, students learnt kitchen chromatography to separate the colour pigments from petals of 
different flowers. We did this experiment with water, alcohol and vinegar as the solvents. Students were 
fascinated with this adventure in practical chemistry. We can see how the apple flowers and peach flowers 
have very different pigments. We can compare how pigments behave in different solvents. 
As the G3 and G5 Units of Inquiry continue, students will learn more about how plants and animals 
(especially pollinators) have interdependent life cycles.  How the natural world is organized in systems. 
And, how humans develop systems, and their impact on the world through time. 
Science by Doing. Science by Discovery.

在这节课上，学生们去了我们当地的森林公园，一起考察春天的花朵。我们收集了很多花朵样本。
在课堂上，学生们学习了色谱分析法，从不同的花瓣中分离色素。我们使用水、酒精和醋作为溶剂来完成这个实验。
学生们对这种有趣的实践化学实验感到非常着迷。我们可以看到苹果花和桃花拥有非常不同的色素，也可以比较颜
料在不同溶剂中的表现。
随着三年级和五年级单元学习的深入，学生们将更多地了解植物和动物 ( 特别是传粉者 ) 的生命周期是如何相互依
赖的。自然世界是如何在系统中组织起来的。以及人类如何开发系统，以及它们随着时间的推移对世界的影响。
亲自动手，发现科学。
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PreK-3A
三岁班

There are so many ways to interact with nature and so 

many ways to discover creative talents of children and 

this time we’ve combined them both. Our Inquiry of “Plant 

life cycle” is wrapping up and now it’s time for reflections 

and expressing ourselves through different ways.

我们有很多与自然互动的方式，也有很多发现孩子们创造才能

的方式，而这次我们将两者结合起来。我们对“植物生命周期”

的探究即将告一段落，现在是时候通过不同的方式来反思和表

达自我了。

Plant life cycle
植物生命周期

Awaken your senses…
唤醒你的感官…
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To observe the changes in nature and express our 

understanding of change through art, PreK-3A little 

artists headed to the park to discover spring colors.

What  i s  your  favor i t e  sp r ing  co lo r?  Grab  your 

watercolors and look for answers in the park!

为了观察大自然的变化，并通过艺术表达我们对变化的理解，

PreK-3A 小艺术家们前往公园去发现春天的色彩。

你最喜欢春天里的什么颜色 ? 拿起你的水彩，在公园里寻找

答案吧 !

PreK-3A Artists
PreK-3A 的小艺术家们
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World of Science
科学发现 探究科学

Grade 2
二年级

Today was the final class for this project. It is 
amazing how focused the students were today. 
They worked quietly. A pair of students at each 
table. Clearly, the students were thinking and 
concentrating on each making the features they 
wanted to demonstrate. 

今天是这个项目的最后一课。今天的学生如此专注，
真是令人惊讶。他们安静地作业，每张课桌有两名学
生。显而易见，学生们在思考和专注于他们想要展示
的每一个特征。

PLANET 
CUBE
立体星球

Thursday 2022.03.24. 
Science by discovery. Science by inquiry. 
Theme: What shapes our world? 

2022.03.24.  周四
发现科学，探究科学
主题 : 是什么塑造了我们的世界 ?
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The students are so creative. They all 
invented their own ways to make the 
features. I love teaching a class like 
this. It is the teacher's role to create the 
learning space, and design the learning 
activity. And then, the students follow 
their own direction and make magic 
happen. 

学生们很有创造力，他们都发明了自己的方
法来制作这些特征。我非常喜欢教这样的课。
教师的角色是创造学习空间，设计学习活动。
然后，学生们按照自己的方向，尽情发挥创
造力。

Thank you Grade 2 class. Thank you, Ms. Liz Gandara for giving the students so much knowledge about 
landforms in our world. And thank you, Ms. Jane for always supporting each student so fully. 
Students will now be challenged to write a description of their Planet Cube. This is the final exercise. 

谢谢二年级的同学们。谢谢 Liz 老师教给了学生这么多关于我们世界的地貌知识。Jane 老师，谢谢你一直以来对
每个学生的全力支持。
学生们接下来将被要求写一篇关于他们自己星体的描述。这也是最后的练习作业。
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Menus 菜单

      Location 地址
Longhu Middle Ring Road and Chaoyang Road Intersection, Zhengzhou New 
District, Zhengzhou City, Henan Province, China

中国河南省郑州市郑东新区龙湖中环路与朝阳路交叉口 

     16696116693        

      admissions@siasinternationalschool.org            www.siasinternationalschool.org


